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Protokoll fra styremøte i Indre Østfold Idrettsråd 

 

Møtenummer: 5, 2024-25 

Dato:   03.03.2025     

Sted:   Askim Rådhus 

 

Til stede:  Per Arne Byhrø, Tone Åserud Reime, Anders Kolberg, Knut 

Skjønberg. 

Forfall:  Tonje Langehaug Svenneby, Eirik Romstad, Ida Madsen Moe. 

Referent: Kari Botten Paulshus.  

 

 

Sakliste 

 

Vedtakssaker:  

 

57. Godkjenning av innkalling og habilitet. 

58. Godkjenning av protokoll 4, 2024-25.  

59. Budsjett 2025. 

60. Askim Rideklubb. 

61. Fordeling av Inkluderingsmidler.  

62. Behovskartlegging fra Viken Idrettskrets.  

63. Høringsuttalelse grusbane Mysen IF.  

64. Oppsigelse av driftsavtale, gressbane Hobøl IL.  

65. Høringsuttalelse Utkikkstårn Indre Østfold. 

66. Ny Samarbeidsavtale.  

67. Askim Fotball, avtale ang gressbane stadion samt ønske om disposisjonsrett i 

1.etg. 

 

Orienteringssaker: 

 

68. Reklameavtale. 

69. Fordeling av sesongleie Askimhallen. 

70. Budsjett Idrettsgalla. 

71. Evt. 

• Fotballhall, intern høring i kommunen. 
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Vedtakssaker 

 

57. Godkjenning av innkalling og habilitet. 

Tone opplyste om at hun sitter i styret i Mysen IF, ref sak 63, men   

ble ikke funnet inhabil. Ellers ingen kommentarer. 

Enstemmig vedtatt. 

 

58. Godkjenning av protokoll 4, 2024-25.  

Gjennomgang av protokoll 4, alle saker er fulgt opp.  

Enstemmig vedtatt. 

 

59. Budsjett 2025. 

Budsjett for 2025 lagt frem og viser et underskudd på ca 70.000 kr.  

Tilskudd for Idrettsgalla ikke langt inn, dette varierer fra år til år. 

Idrettsrådet har ikke som mål å gå i overskudd.  

Enstemmig vedtatt. 

 

60. Askim Rideklubb. 

Askim Rideklubb/rideskole har økonomiske utfordringer, og trenger ca 500.000 

kr for å komme på rett kjøl. Uten økonomisk bistand vil rideskolen måtte stenge i 

juni. Dette er den eneste rideskolen i kommunen som ikke er driftet av 

kommersielle aktører. Det er 110 elever fra alle deler av kommunen, og et 

tilholdssted for mange hesteinteresserte barn og unge. 

Kari hjelper Askim Rideklubb å skrive en sak som sendes kommunen. Må vise 

samlet gjeld og økonomisk plan de neste 5 år. 

Det må komme tydelig frem om det søkes om et engangstilskudd eller årlig 

driftstilskudd.  

Enstemmig vedtatt. 

 

61. Fordeling av Inkluderingsmidler.  

Det ble besluttet å gi Inkluderingstilskuddet som hodestøtte, totalt ca 1.2 

millioner kr.  

Vi skal før evt neste tildeling se på en løsning om man kan sette av f.eks 10%, 

og dele dette ut etter søknad. 

 Enstemmig vedtatt. 

 

62. Behovskartlegging fra Viken Idrettskrets.  

Behovskartlegging fra kretsen ble fylt ut, og vi brukte den planlagte skytehallen 

(tidligere Multisporthallen) som eksempel. 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

63. Høringsuttalelse grusbane Mysen IF.  

IR stiller seg bak Mysen IF’s søknad på utvidet disposisjonsrett for grusbanen i 

Mysen. Kari skriver uttalelsen. og oversender Per Arne for godkjennelse før 

innsending. 

Enstemmig vedtatt. 

 

64. Oppsigelse av driftsavtale, gressbane Hobøl IL.  

IØ Kommune har sagt opp driftsavtale med Hobøl IL, om drift av gressbane på 

Tomter. IR gjør ikke noe videre i denne saken. Kari informerer klubben. 

Enstemmig vedtatt. 
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65. Høringsuttalelse Utkikkstårn Indre Østfold.  

IØ Kommune ønsker en uttalelse om drift og oppgradering av 3 utkikkstårn i 

kommunen. IR oppfordrer DNT eller andre frivillige til å ta denne oppgaven. Kari 

oversender innspill til kommunen.  

Enstemmig vedtatt. 

 

 

66. Ny Samarbeidsavtale.  

Kommunestyrevedtak 047/24: 

 Kommunedirektøren bes se på om de samarbeidsavtaler som IØK har med 

frivillige lag og foreninger kan harmoniseres og at det tydeliggjøres hvilke planer, 

mål og delmål disse samarbeidene skal bidra inn i. Det skal legges fram en 

politisk sak der politiske avklaringer gjøres i forhold til paraplyorganisasjonenes 

rolle, eier og driftsmodell og hvilke prinsipper som skal ligge til grunn for 

samarbeidet med kommunen innen årets slutt. 

 

IØ Kommune har ikke levert råutkast til ny avtale, saken er utsatt av utviste 

grunner. IR avventer til ny avtale foreligger. 

Enstemmig vedtatt. 

 

67. Askim Fotball, avtale ang gressbane stadion samt disposisjonsrett 

klubbhus. 

IR har ingen kommentarer til avtalen rundt drift av gressbane Askim Stadion.  

Denne avtalen er mellom IØ Kommune og Askim Fotball og regulerer ansvar, 

oppgaver og driftstilskudd.  

Viser til uttalelse i sak 50 i styremøte 4/2024-25. 

Enstemmig vedtatt. 

 

Disposisjonsrett klubbhus Askim Stadion. 

Askim Fotball ønsker å få disposisjonsrett til 1.etg, for å oppgradere garderober 

etter eget ønske. Dette kommer i forbindelse med at klubben ønsker å åpne 

klubbhuset for alle til leksehjelp, gaming, bespisning før trening og gi 

ungdommer et sted «å henge».  

Kommunen ønsker ikke å gi klubben disposisjonsrett på 1.etg, da garderober og 

toaletter skal være åpent for allmenheten. Dette er fastsatt i tidligere og fortsatt 

gjeldende avtaler rundt klubbhuset. Askim Fotball disponerer hele 2.etg, og her 

kan de gjøre som de vil.  

IR skriver internt notat til kommunen med forslag om: 

 

 Indre Østfold Kommune gir Askim Fotball disposisjonsrett på gammelt kjøkken i 

1.etg. 

 AF kan oppgradere garderober og toaletter i nøytrale farger, dette bekostes av 

klubben selv. IØ Kommune skal godkjenne farge- og materialvalg. 

 Garderober og toaletter skal fortsatt holdes åpent for alle som har behov. Det gis 

ikke disposisjonsrett til AF på disse lokalene, da alle skal ha tilgang. 

 IØ kommune påser at 1.etg er låst opp, evt installerer tidslås. Kan tilsynsvakter i 

Askimhallen få noe ansvar her? 

 Eksisterende avtale om 2.etg videreføres. 

 Det lages ny avtale om kjeller. 

 

Askim Fotball og IØ Kommune deler lager i kjeller. Det settes opp en tydelig 

avtale om hvilke arealer Askim Fotball kan benytte seg av, og de beholder 

allerede tildelte områder. 

Enstemmig vedtatt. 
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Orienteringssaker: 

 

68. Reklameavtale. 

Det er gjort vedtak i Kommunestyret at vi skal overta organisering av reklame 

på kommunale anlegg. Kari har møte med Eiendom fredag 7 mars for å avtale 

mer detaljer rundt det hele. 

 

69. Fordeling av sesongleie Askimhallen. 

Etter ønske fra Askim IF vil det nå legges sesongleie for 2 år av gangen. Ingen 

brukere av Askimhallen har motsatt seg dette. 

 

70. Budsjett Idrettsgalla. 

Budsjettet tilsa at vi skulle bruke 2.931 kr mer enn de 50.000 vi har i 

egenkapital. Etter innhenting av flere sponsorer går vi nå i «overskudd» med 

9.936 kr. Så totale kostnaden for IR blir da 40.064 kr. Det ble innkjøpt noe 

logomateriell som kan brukes neste år. 

 

71. Evt. 

• Fotballhallen på Hov har vært på intern høring i kommunen, og det er 

kommet noen kommentarer/innvendinger på bl.a. snørydding og parkering. 

Eirik, Tone, Kari og evt Per Arne møtes onsdag 26 mars for å gi et tilsvar til 

kommunen på dette. 

• Det er blitt enighet om bruk av Korsgård klubbhus mellom Korsgård IL, 

Smaalenene Sykkelklubb og Askim Fotball. Det er ingen konflikter i bruk av 

selve klubbhuset, og garasjen må deles på etter avtale med alle. 

Smaalenene Sykkel ønsker brakker på utsiden, dette er en egen avtale de må 

gjøre med kommunen. 

 

• Åpen Askimhallen i vinterferien var suksess, Anders melder at det var rundt 

1000 mennesker innom. Hurra og godt jobba! 

 

 

 

 

Trøgstad 04.03.2025 

Kari Botten Paulshus, referent. 


